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KOMISJA BEZPIECZEŃSTWA     

I SPRAW SAMORZĄDOWYCH  
RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  

 

 
BRM.0012.51.2023.EZ 

EOD; 49524/2023/W 
 

 

 
Protokół z posiedzenia 

Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych  
Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 20 października 2023 r.  
w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 

 

 
(Nagranie – czas trwania nagrania 58 min 43 sek.) 

 
 

 

Radni obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do protokołu. 
 
Zaproszeni i przybyli goście obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu. 
 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Omówienie realizacji programu „Bezpieczny Elbląg”. 

3. Stan przygotowań w zakresie bezpieczeństwa osób bezdomnych w okresie zimowym. 

4. Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku na cmentarzach. Przygotowania służb i organizacja 
komunikacji miejskiej w Święto Zmarłych. 

5. Przygotowanie do prowadzenia „Akcji Zima” na drogach Miasta w sezonie 2023/2024. 
6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady Miejskiej.  

7. Rozpatrzenie spraw wniesionych do Komisji. 
 

 

Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
(czas trwania nagrania od 01 min 22 sek. do 01 min 34 sek.) 
 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert poinformował, że uwag do protokołu nie wniesiono. 

 

 
 

Ad. 2. Omówienie realizacji programu „Bezpieczny Elbląg”. 
(czas trwania nagrania od 01 min 35 sek.  do 25 min 39 sek.) 
 
1) Informację dot. realizacji programu „Bezpieczny Elbląg” w zakresie Komisji ds. 

Edukacji dla Bezpieczeństwa omówiła Przewodnicząca Komisji Małgorzata Sowicka.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 
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2) Informację dot. realizacji programu „Bezpieczny Elbląg” w zakresie Komisji ds. 

Bezpiecznych Przestrzeni omówił Przewodniczący Komisji Sławomir Skorupa.  

 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 

 

 
 

3) Informację dot. realizacji programu „Bezpieczny Elbląg” w zakresie Komisji ds. Rodziny 
i Spraw Społecznych omówiła Przewodnicząca Komisji Monika Kurpanik. 

 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję 
 

 
4) Informację dot. realizacji programu „Bezpieczny Elbląg” przedstawił Naczelnik 

Wydziału Prewencji Kryminalnej i Wykroczeń Komendy Miejskiej Policji Piotr Cioła.  

 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję. 
 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert  

• Inspektor z Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Sylwia Baranowska  

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert  

• Inspektor z Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Sylwia Baranowska  

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert  

 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert zamknął dyskusję.  
 

 

Komisja zapoznała się i omówiła temat realizacji programu „Bezpieczny Elbląg”. 

Informacja dotycząca realizacji programu stanowi załącznik do protokołu.  

 

 
 

Ad. 3. Stan przygotowań w zakresie bezpieczeństwa osób bezdomnych w okresie zimowym. 

(czas trwania nagrania od 25 min 40 sek.  do 37 min 23 sek.) 
 

 
Informację na temat stanu przygotowań w zakresie bezpieczeństwa osób bezdomnych w okresie 

zimowym przedstawił Komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Kulik.  

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 
 

Informację na temat stanu przygotowań w zakresie bezpieczeństwa osób bezdomnych w okresie 
zimowym przedstawiła Dyrektor Departamentu Zdrowia i Spraw Społecznych Monika Kurpanik.  

 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję. 
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Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Departamentu Zdrowia i Spraw Społecznych Monika Kurpanik  

 
 

Informację na temat stanu przygotowań w zakresie bezpieczeństwa osób bezdomnych w okresie 
zimowym przedstawiła Inspektor z Departamentu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego Sylwia 

Baranowska. 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 
  

 
Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację na temat stanu przygotowań  

w zakresie bezpieczeństwa osób bezdomnych w okresie zimowym. 

Informacje stanowią załączniki do protokołu.  
 

 
 

Ad. 4. Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku na cmentarzach. Przygotowania służb  

i organizacja komunikacji miejskiej w Święto Zmarłych. 
(czas trwania nagrania od 37 min 44 sek. do 48 min 13 sek.) 
 
 
Analizę stanu bezpieczeństwa i porządku na cmentarzach oraz przygotowanie służb i organizację 

komunikacji miejskiej w Święto Zmarłych przedstawili: 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Naczelnik Wydziału Ruchu Drogowego Komendy Miejskiej Policji Tomasz Krawcewicz 

• Komendant Straży Miejskiej Arkadiusz Kulik 

 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję. 

 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert zamknął dyskusję.  
 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości analizę stanu bezpieczeństwa i porządku 

na cmentarzach oraz informację na temat przygotowania służb i organizacji komunikacji 
miejskiej w Święto Zmarłych. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 

 

 
Ad. 5. Przygotowanie do prowadzenia „Akcji Zima” na drogach Miasta w sezonie 

2023/2024. 
(czas trwania nagrania od 48 min 16 sek. do 52 min 42 sek.) 
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Informację na temat przygotowania do prowadzenia „Akcji Zima” na drogach Miasta w sezonie 

2023/2024 omówił Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski.  
 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski 

 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert zamknął dyskusję.  

 
 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację na temat przygotowania do 
prowadzenia „Akcji Zima” na drogach Miasta w sezonie 2023/2024.  
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 
 
 
 
Ad. 6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady 

Miejskiej.  
(czas trwania nagrania od 52 min 43 sek. do 54 min 44 sek.) 
 
 

1) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat obowiązujących  

w 2024 roku za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na parkingu 
strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od 

usunięcia pojazdu - DRUK NR 10/XXXIV 

 
 

Projekt uchwały omówił Dyrektor Departamentu Zarząd Dróg Marek Pawlikowski. 
  

Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert otworzył dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 

głosu zamknął dyskusję. 

 

Wyniki głosowania: 

Za - 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłat obowiązujących w 2024 roku za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie na 

parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od 
usunięcia pojazdu - DRUK NR 10/XXXIV. 

 
 

Ad. 7. Rozpatrzenie spraw wniesionych do Komisji. 

(czas trwania nagrania od 54 min 45 sek. do 57 min 31 sek.) 
 

 
1) Radny Marek Kamm podniósł temat zakupu kasków rowerowych dla elbląskich policjantów.   
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Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

• Radny Marek Kamm  

• Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

 
 

2) Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert poinformował o terminie kolejnego posiedzenia Komisji.   
 

 
 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Komisji Krzysztof Konert 

zakończył posiedzenie.  
 

 
 
Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych stanowi załącznik 
do protokołu. 
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu. 
 
 

 

 
 

                                         Przewodniczący Komisji 
 

                                                     Krzysztof Konert 
 
Protokół sporządziła 
 
     Ewa Zielińska                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

 

 

 

 

 

 


